



DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

communiqué

No: 51
No.: 51

DIFFUSION: FOR IMMEDIATE RELEASE
RELEASE: POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

JUNE 27, 1980
LE 27 JUIN 1980

DIPLOMATIC APPOINTMENT

The Secretary of State for External Affairs, Mark MacGuigan, announces the following appointment:

A. Randolph Gherson, 52, originally from Larrimac, Quebec, is appointed Canadian Ambassador and Permanent Representative of Canada to the Organization for Economic Co-operation and Development in Paris. Mr. Gherson (B.Sc. (Economics) London School of Economics, Honours Degree in International Economic Relations) joined the Department of Industry, Trade and Commerce in 1958 and has served abroad in Brussels and Washington. He is presently General Director of Western Hemisphere Bureau, Department of Industry, Trade and Commerce.

* * *

NOMINATION DIPLOMATIQUE

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Mark MacGuigan, annonce la nomination diplomatique suivante:

M. A. Randolph Gherson, âgé de 52 ans et originaire de Larrimac (Québec), est nommé ambassadeur et représentant permanent du Canada auprès de l'Organisation de coopération et de développement économiques à Paris. M. Gherson (baccalauréat en sciences économiques de la London School of Economics avec spécialisation en relations économiques internationales) est entré au ministère de l'Industrie et du Commerce en 1958 et a été affecté à Bruxelles et à Washington. Il occupe actuellement le poste de directeur général du Bureau de l'hémisphère occidental du ministère de l'Industrie et du Commerce.